



Protokoll Ultuna Studentkårs styrelsemöte 2022

§§ - 608 - 623

Datum: 2022-12-12 kl. 16:15

Plats: Eken och Zoom

Närvarande: Jakob BÆSK Larsson, Nathalie RADIAUNT Navarrete, Felix Enderborg, Adam Lagerfelt, Alma Christensson, Charlotte Borgquist, Magnus ALAN MOLIÉRE Hammargren, Irma BONITET Sjöberg, Alice PEPSINUM Johnn, Inspektör Anna Wistedt, Proinspektör Cecilia ALMA Mark-Herbert.

§ 608 **Mötet öppnas**

Mötet öppnas

§ 609 **Val av mötesordförande**

BÆSK - VALD

§ 610 **Val av sekreterare**

Ständig sekreterare: BONITET som blir avbytt av Alma från §617 - VALD

§ 611 **Val av justerare**

Förslag: Charlotte Borgquist - VALD

§ 612 **Godkännande av dagordningen**

GODKÄNNS

§ 613 **Föregående mötesprotokoll**

BONITET & ALAN MOLIÉRE föredrar

§ 614 **Styrelsen informerar**

Samtliga föredrar. Aktuella saker. Hur mår alla?

§ 615 **Uppföljning arvorderering inom Styrelsen**

RADIAUNT föredrar, Diskussion

Förra mötet målades en målbild upp med transparens och rättvisa som ledord i hur arvorderingen ska se ut framöver. SLU ska kontaktas för att se om de kan göra arvorderingarna via Kåren i stället för hur det sker i nuläget. Styrelsen diskuterar. Beroende på om de svarar nej eller ja behövs en handlingsplan framåt. Är en gemensam pott det mest rättvisa? Diskussionen bör tas vid. Bör en arbetsgrupp startas upp? Arbetet är påbörjat men måste tas vidare. Controllenheten kan ingå i den arbetsgruppen och driva arbetet framåt. Det finns även skillnader inom presidiet gällande förmåner. Tipsa kommande styrelse om att adjungera kontrollenheten på något av kommande styrelsemöten. Ta upp det som punkt på överlämningshelgen, både muntligt och skriftligt. Enligt stadgarna ska lönen för de heltidsarvoderade vara CSN. Om befattningsbeskrivning ska ändras måste det gå genom Kårmötet.

§ 616 **Arbetsområden för styrelsen-23**

BÆSK föredrar, Vad för i för idéer till nästa års styrelse att arbeta med? Tips som i kan framföra på överlämningshelgen och på vad de kan ta med i sin verksamhetsplan. Diskussion

15
CB JL

- Transparens
- Studiesociala enkäten
- Mer alkoholfria aktiviteter
- Inkluderande och trygghet
- Internationalisering
- Digitalisering
- Adjungeringssystem
- Arvoderingar
- Samarbetet med och inom SLUSS
- Representation och vad det innebär att vara representant för ULS
- Ta även med saker som vår styrelse arbetat med

Tips:

- Ta hjälp av varandra och ta hjälp utifrån. Exempelvis inspektör, proinspektör, krishanteringsgruppen och Universitetskyrkan.
- När verksamhetsplanen utformas: håll den luddig men internt ta fram mer konkreta mål. Exempelvis: Hur många fler medlemmar vill man ha i slutet av perioden? Något kopplat till den studiesociala enkäten?
- Relationer med andra campus, kårer, nationer och internationella samarbeten.
- Internationella välkommandet och mottagandet för mastersstudenter

§ 617 **Ordförande i K9**

Adam Lagerfelt föreslår, Diskussion & Beslut

Adam har frågat Jessica Hägg och hon tyckte att, för att göra det enkelt, ordförande i K9 ska få 50 kr rabatt per månad på att hyra hundgård.

Vi ska få in det här i Ordförande i K9's befattningsbeskrivning under "Ordförande åligger". Men hur gör vi om hundgårdarna står tomma? *Adam* tycker det är värt det extra arbetet att fixa med procentsatsen 2% av de intjänade hyrorna.

Förslag: K9's ordförande erhåller 2% av vinsten från uthyrningen av hundgårdarna vid årets slut.

Beslut: GODKÄNNS.

§ 618 **Kåråret 2023**

Charlotte Borgquist föreslår, Beslut

Kanske dumt att ha vårbalen den 3:e juni för att många nyutexaminerade eventuellt flyttar den 5:e maj. Alternativet är att ha balen den 20:e maj vilket krockar med Alnarps Grisen. Många redovisningar är dock i slutet av maj, hur ställs ovanstående argument mot det? *Charlotte* föreslår att tipsa nästa styrelse att på nästa höst göra en enkät med tre alternativa datum för bal så att man har ett hum när man sätter datumen i Kåråret 2024.

Att stå fast vid originalbeslutet föreslås, alltså att vårbalen är den 3:e juni.

IS
CB JL

§ 619 Överlämningshelgen

RADIA UNT & Alma Christersson föredrar, Info & Diskussion

RADIA UNT och *Alma* har idéer om att skapa ett skriftligt överlämningsdokument utöver. Hur ska det se ut? *PEPSINUM* undrar om det verkligen krävs ytterligare ett dokument. Gruppkontraktet ger inte en gemensam bild av det arbete som har skett under året. *PEPSINUM* påminner om att överlämningshelgen ligger helt i våra händer hur den ska vara utformad. Många gillade caseövningarna på överlämningen. Kanske utveckla den övningen och få in tankarna. *BAESK* har förslag på datum att ses och bara diskutera överlämningshelgen.

Boende har vi och kan avbokas senast den 16:e december (tror *RADIA UNT*). Ett alternativ är ett hus som kostar 4200 där elkostnad inte var inkluderat. Innan Grimsö var ett alternativ har man enligt tidigare ordförande valt dyrare boenden. Ska vi inte skämma bort oss själva? Vi beslutar att vi försöker boka huset som *RADIA UNT* hittat.

§ 620 Kårhusmästarens förmåner

Felix Enderborg föredrar, Diskussion

Felix har tänkt på att alla i styrelsen får gå på middagar, men att kårhusmästaren faktiskt aldrig får tillbaka det. Kårhusmästaren får KM-prickar men inga styrelseprickar. Förut fick kårhusmästaren gå på sittningar och behövde inte jobba släpp. Idé om att kårhusmästaren får sittningar externt. Det känns för krångligt. Hur många sittningar är det på ett år? Det är 8 stycken. Ett förslag är att kårhusmästaren får styrelseprickar för sex sittningar och två baler, om kårhusmästaren jobbar då.

Förslag: Kårhusmästaren får styrelseprickar för sex sittningar och två baler, förutsatt att kårhusmästaren jobbar vid dessa tillfällen.

Beslut: GODKÄNNS

Detta ska skrivas in i kårhusmästarens överlämningsdokument.

§ 621 Övriga frågor

Adam har fått uppgifter till Anders förslag till revisor men hon har inte svarat på Adams mejl på en vecka så han ska ringa honom. Föreslås att skicka sms. Är Ellika ett alternativ? Nja, hon har precis fått ett jobb. Vore däremot föredömligt med en äldre och en yngre revisor.

§ 622 Nästa möte

Behövs det?

Styrelsen kommer ses i januari för att diskutera överlämningshelgen samt kärnamnsförslag.

§ 623 Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Jacob Swansson

Mötesordförande
BÆSK

Ann Sjöberg

Sekreterare
BONITET

Sekreterare
Alma Christensson

Charlotte Borguist

Justerare
Charlotte Borguist